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Ze leerden elkaar kennen in Italië. Een echte vakantieliefde die 
overging in een gelukkige samenwoning die al ruim 45 jaar duurt. 
Riccardo en Yvonne wonen met veel plezier in Kerschoten aan 
de Archimedesstraat samen met hun katten. Ook het huis was 
liefde op het eerste gezicht. Yvonne: “Ja, bij Riccardo zeker. Ik 
moest er nog even over nadenken. Maar na een aantal andere 
huizen bezocht te hebben, wisten we het zeker. Hier willen we 
wonen.” Inmiddels woont het stel bijna 30 jaar in hun jaren ’30 
woning. En vanaf dat moment heeft verduurzaming van de 
woning altijd hun aandacht gehad. “We vinden het ontzettend 
belangrijk dat we ons inzetten om onze aarde zo min mogelijk 
te belasten.”

Huis met historie
“Ons huis kent een mooie geschiedenis. Onze buurman was 
de timmerman die het huis heeft gebouwd. Hij wist ons mooie 
verhalen te vertellen over de houten constructies en de bouw. Het 
is een heel degelijk huis en dat vonden we ook belangrijk. Geen 
Hornbach-klushuis, maar het echte ambacht. We vinden het ook 
fijn om dichtbij het Loo te wonen en wandelen er graag naar toe. 
Ooit reed hier een auto voor en daar stapte een familie uit die 
even bij ons huis wilde kijken. Daar hadden ze herinneringen aan. 
Bleek dat hier eerder een chauffeur van koningin Wilhelmina heeft 
gewoond. Dat is toch bijzonder!” 

Verduurzaming voor de wereld 
“Onze wens om de wereld zo goed mogelijk achter te laten is groot. 
We vinden dat belangrijk. Daarom heeft verduurzaming altijd onze 
aandacht gehad. We hebben dubbelglas laten zetten, radiatorfolie, 
zonnepanelen op het dak en de boel laten isoleren. Een mooie 
tip is het plaatsen van  radiator ventilatoren, waardoor het sneller 
warm wordt en we tegelijkertijd besparen. Ook gebruiken we de 
houtkachel, maar alleen als het van het RIVM mag. We hebben het 

goed bijgehouden: we zijn van een verbruik van 1200 kuub gas 
per jaar naar 800 kuub gegaan. Dat is een mooie besparing, toch? 
We fietsen daarnaast veel en korte stukjes doen we op de fiets of 
lopend. Een klein stukje autorijden is namelijk juist belastend voor 
het milieu, omdat de verbranding niet optimaal is.” 

Warmtenet 
“We zien de komst van het warmtenet echt als een kans. Zoals 
we het nu zien, lijken er alleen maar voordelen te zijn. De energie 
die vrijkomt bij de waterzuiveringsinstallatie wordt hergebruikt. 
De minste belasting voor het milieu dus. Beter kan het toch niet? 
Uiteindelijk moeten we allemaal van het gas af, dus er moet een 
oplossing komen en wij denken dat het warmtenet de beste 
oplossing is voor dit moment. En nee, wij hebben geen aandelen 
hoor, haha.”

Afhankelijk 
“Je hoort wel veel dat buurtbewoners niet afhankelijk willen zijn 
van één aanbieder en daarom een eigen warmtepomp willen 
aanschaffen. Misschien wordt daar iets te positief over gedacht. 
We hebben een onafhankelijk onderzoek laten doen en als wij een 
warmtepomp willen plaatsen zijn we ongeveer 40 duizend euro 
kwijt aan extra woningaanpassingen die nodig zijn. En daar komen 
natuurlijk je onderhoudskosten bij. Als we ons laten aansluiten op 
het warmtenet dan is ons huis al geschikt en komt het onderhoud 
voor rekening van de aanbieder. Dus ook als we het los zien van het 
milieuvraagstuk denken we dat het warmtenet financieel gunstiger 
is. Denk ook aan de verkoopbaarheid van je woning. 

We hopen wel dat er wat meer aandacht komt voor mensen met 
een smalle beurs. 

“WE VINDEN HET 
BELANGRIJK DAT 
WE DE AARDE ZO 
MIN MOGELIJK 
BELASTEN”

BEWONER AAN HET WOORD

LEES VERDER »
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KAN IK HET ALS 
WONINGEIGENAAR 
WEL BETALEN?
In de vorige nieuwsbrief behandelden we deze vraag. 
Helaas is er in de papieren versie van de nieuwsbrief 
een rekenfout geslopen. Bijzonder storend natuurlijk, 
dat spijt ons. Daarom behandelen we deze voor jou 
hele belangrijke vraag nog een keer. 

Of jij het kunt betalen, weten we natuurlijk niet. Maar we 
doen wel ons uiterste best om de kosten voor iedere inwoner 
zo laag mogelijk te houden. Op de bewonersavond hebben 
we een voorbeeldberekening gemaakt: Als woningeigenaar 
betaal je – na aftrek van de subsidie – eenmalig € 2.725 
voor de overstap. (De bijdrage aansluitkosten is in 2025 € 
6050. Je kunt € 3.325 aan subsidie aanvragen bij het rijk. 
Er blijft dan € 2.725 over, dat je eenmalig betaalt voor de 
aansluiting.) Daarna heb je geen vervangingskosten en 
onderhoudskosten meer van een eigen cv-ketel. 

Afhankelijk van je situatie komen daar nog kosten bij voor 
het inregelen van je radiatoren, de overstap naar elektrisch 
koken en eventuele kosten voor extra isolatie. Dat laatste is 
voor de meeste woningen niet nodig, omdat het warmtenet 
een relatief hoge temperatuur krijgt (70 graden). Heb je 
al een elektrische kookplaat? Dan heb je deze kosten 
uiteraard niet meer. 

Je kunt deze dingen zelf betalen of via een financiering 
bij de bank of via de overheid. Er zijn veel regelingen. We 
gaan zorgen dat er voor iedereen een passende oplossing 
is. Bij het Energiepunt aan de Paslaan kunnen ze je verder 
helpen.

Team KEN: 
“Die aandacht is er zeker! Je hoeft meestal niet veel te doen 
aan je huis om te kunnen aansluiten op het warmtenet. De 
gemeente betaalt mee aan de aanleg van het warmtenet. Er zijn 
verschillende subsidies die we kunnen benutten. Daardoor wordt 
het voor jou goedkoper.”

De toekomst
“Voor ons en onze toekomstplannen is het belangrijk of het 
warmtenet er komt of niet. We genieten van ons pensioen en 
zien grote verbouwingen om over te gaan op een warmtepomp 
niet zo zitten. Tegelijkertijd willen we wel bijdragen aan een betere 
wereld. Met een aansluiting op het warmtenet hebben we een 
toekomstbestendig huis en dat zouden we om alle redenen die 
we net genoemd hebben, erg fijn vinden.”  

Tenslotte
“We vinden het belangrijk dat de gemeente/KEN de bewoners 
frequent en duidelijk blijft informeren en adviseren via de 
nieuwsbrief en eventueel andere kanalen. Bijvoorbeeld over wat 
de mogelijkheden zijn als nu je cv-ketel het begeeft en vervangen 
moet worden.” 

Team KEN: 
“We zijn aan het kijken hoe we inwoners in deze situatie het beste 
kunnen helpen. Voorlopig kun je in dit geval zelf op zoek naar 
een tijdelijke oplossing: een cv-ketel huren is een mogelijkheid. 
Het aanschaffen van een hybride ketel is in elk geval niet nodig”.

« VERVOLG 
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HOE WORDT DE 
WARMTE OPGEWEKT?
Linthorst/Wij Maken Energie wordt de warmteleverancier. 
Hoe wordt de warmte opgewekt? Dat leggen we je graag 
uit.

Op het terrein van het waterschap aan de 
Stadhoudersmolenweg komt een grote warmtepomp 
te staan. Deze warmtepomp kan warmte halen uit het 
wegstromende, gezuiverde rioolwater. Dat water wordt 
daardoor één of twee graden koeler en stroomt daarna 
gewoon verder uit in de richting van de Grift en uiteindelijk 
de IJssel. De warmte kan opgeslagen worden in een grote 
buffer. Deze komt ook op het terrein.

Deze grote warmtepomp werkt op elektriciteit. Deze 
elektriciteit wordt zo veel mogelijk duurzaam opgewekt. 
Met een zogeheten smart-grid aansturing kan Linthorst 
zorgen dat de warmtepomp slim werkt. Zo kan hij de 
stroom zoveel mogelijk gebruiken als de zon schijnt 
of de wind waait en de stroom dus goedkoop is. Op 
die momenten wordt er alvast een voorraad warmte 
opgeslagen in de buffers. Zo zorgen zij voor zo goedkoop 
mogelijke duurzame warmte én werken ze mee aan een 
stabieler elektriciteitsnet. Aardgas is alleen beschikbaar 
als back-up.

Ook zijn er contacten gelegd met zonneparken in de 
buurt, om daar de duurzame stroom van af te kunnen 
nemen. Verder wordt uiteraard ook gewoon stroom uit 
het elektriciteitsnet gebruikt. Want ook als de buffers hun 
voorraad hebben gebruikt, moet het warmtenet natuurlijk 
warmte kunnen leveren. 

De afgelopen jaren is hard gewerkt aan de ontwikkeling 
van een warmtenet. Het Principebesluit ligt nu klaar om 
het traject van besluitvorming in te gaan. Dat betekent dat 
het wordt voorgelegd aan de Gemeenteraad Apeldoorn en 
aan alle besturen van de partners. Als zij ja zeggen tegen 
dit besluit, onderstrepen zij officieel dat een betaalbaar 
warmtenet in Kerschoten ook echt haalbaar is. Dit is een 
complex proces en daarom duurt het een paar maanden. 
We verwachten dat dit proces half oktober wordt afgerond 
met een besluit van de gemeenteraad.

Wat kan je verwachten ná het Principebesluit?
Met het Principebesluit wordt de komst van het warmtenet 
een stuk concreter. Er breekt een nieuwe fase aan, de 
voorbereidingsfase. In deze voorbereidingsfase gaan we 
vergunningen aanvragen voor de aanleg van de leidingen 
in de grond en maken we samen met de eerste bewoners 
concrete plannen voor de overstap.

DE AANLOOP NAAR 
HET PRINCIPEBESLUIT
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Najaar 2023 
Principebesluit of het 
warmtenet doorgaat

2024 
Vergunningen en subsidie 
duurzame energie (SDE++) 
van het rijk regelen
 
Bewoners en bedrijven 
geven aan of ze mee willen 
doen met het warmtenet

Eind 2024 
Definitief besluit:  
het warmtenet gaat door

2025 
Start aanleg warmtenet

Voorjaar 2026 
De eerste gebouwen 
worden aangesloten op het 
warmtenet

Op zoek naar advies voor 
het verduurzamen van je 
huis? Onze adviseurs bij 
het Energiepunt denken 
graag mee. Van informatie 
over isolatie en (warmte-) 
installaties tot tips en tricks 
over subsidies en leningen. 

Bezoek ons in het centrum 
(Paslaan 1). 

Open op:
maandag t/m vrijdag 
van 11.00 uur tot 17:00 uur
zaterdag 
van 9.00 uur tot 12.00 uur

WIE WERKEN ER AAN KEN?

In KEN werken bewoners, bedrijven, woning corporaties en lokale partijen samen aan één doel: een energieneutrale wijk met duurzame warmte. In de projectgroep die het 
warmtenet ontwikkelt, zitten de volgende partijen: gemeente Apeldoorn, woningcorporaties Ons Huis, De Goede Woning en de Woonmensen, Waterschap Vallei en Veluwe, 
Firan, de Jacobus Fruytier Scholengemeenschap en Linthorst/Wij Maken Energie. De projectgroep brengt deze nieuwsbrief uit.
De nieuwsbrief wordt huis aan huis bezorgd in de wijk Kerschoten en Kerschoten-West.

DE PLANNING

HET ENERGIEPUNT 
HELPT

VOLG ONS OOK OP 
SOCIAL MEDIA
F facebook.com/kerschotenenergieneutraal

d instagram.com/kerschotenenergieneutraal 

Õ twitter.com/KENkerschoten

OP BEZOEK IN DE WIJK
Begin juni bracht wethouder Danny Huizer met zijn eigen 
camper een bezoek aan Kerschoten. Buurtbewoners 
waren er welkom voor een kopje koffie of thee. Er was alle 
ruimte om vragen te stellen en ideeën uit te wisselen over 
de komst van het warmtenet in Kerschoten. De gesprekken 
waren heel verschillend. Van vragen over de vergoeding 
van de aanschaf van een elektrische kookplaat tot vragen 
over wat je moet doen als je energiecontract nu afloopt. 

Op deze woensdagen staan we van 13.00 tot 15.00 uur 
weer bij het Mercatorplein. Zonder de wethouder, maar 
mét experts die jouw vragen kunnen beantwoorden:
· 6 september
· 4 oktober
· 1 november
· 6 december

Je bent dan weer van harte welkom om met ons in gesprek 
te gaan over het warmtenet. Wij zetten de koffie en thee 
weer voor je klaar!


